
 

 

 

 
AMENDEMENT Bereikbaarheid belangrijker dan popschool 
 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 6 november 2017, 
  
In beraadslaging over de programmabegroting 2018-2022, 
 
Overwegende dat: 

 De popschool in het Slachthuis duurder uitvalt dan voorzien en er nu wordt uitgegaan van € 
4.300.000 (inch btw) waarbij het overige deel wordt verkocht in de aanbestedingsprocedure 

 De opbrengst van het overige deel van het gebouw mogelijk lager is doordat het gebouw niet als 
één geheel wordt verkocht 

 Bij het popcentrum bovendien wordt uitgegaan van een nadelig exploitatieresultaat van  € 
350.000 per jaar 

 De extra lasten van de popschool er toe leiden dat de saldi van de jaarschijven 2021 en 2022 
negatief worden 

 Een brede coalitie heeft aangedrongen op het aanpakken van de mobiliteitsknelpunten van 
Haarlem 

 
Besluit: 

 In beslispunt 3 te schrappen “, kapitaallasten popschool” 

 Beslispunt 5 te wijzigen in “De raad stelt het Investeringsplan 2018-2022 (bijlage 5.1) vast met 
uitzondering van de opname van het popcentrum in het Investeringsplan zoals genoemd als 
nieuwe investering op blz. 9, 10, 16 en 21” 

 
Verzoekt het college: 
Voor de Kadernota met voorstellen te komen voor investeringen in bereikbaarheid waaronder in 
ieder geval extra investeringen in fietsparkeren in de binnenstad. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Frank Visser 
ChristenUnie 


